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Anonymizováno v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 

27. dubna 2016 a zákonem č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů, 

 ve znění pozdějších předpisů 

 

 

Zápis 

z II. zasedání Zastupitelstva města Dubňany, které se konalo 

ve středu dne 21. 12. 2022 v 17.00 hodin v sále Kulturního domu v Dubňanech 
 

Přítomno: 21 členů zastupitelstva  

Omluveni:       

Neomluveni:    

 

Zahájení:  Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Program: 1. Základní umělecká škola Dubňany, p.o. – žádost o změnu Zřizovací    

   listiny 

2. Návrh úprav rozpočtu města pro rok 2022 – RO č. 7 

3. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Dubňany na roky 2024  

 -2025 

4. Návrh rozpočtu města Dubňany na rok 2023 

5. Návrh rozpočtu Sociálního fondu města Dubňany na rok 2023 

6. Návrh na odpis pohledávky za dlužníkem 

7. Odměny pro nečleny zastupitelstva – členy a předsedy výborů a komisí 

8. Žádost o možnost odkupu pozemků p.č. 2415, 2416, 2418/1, 2418/2 

 a 2418/3 v k.ú. Dubňany 

9. Žádost o možnost odkupu pozemků p.č. 2415 a 2416 v k.ú. Dubňany 

10. Změna určeného zastupitele při procesu pořizování změn Územního 

plánu Dubňany 

11. Různé 

12 Diskuze 

13. Usnesení 

14.      Závěr 

 

Zahájení: 

 

II. zasedání Zastupitelstva města Dubňany po komunálních volbách zahájil a řídil starosta Ing. 

Zbyněk Lysý. Přivítal přítomné, úvodem upozornil, že zasedání zastupitelstva je natáčeno 

místní kabelovou televizí a příspěvky budou v nezměněné podobě zveřejněny. Konstatoval, že 

je přítomno všech 21 zastupitelů a orgán je tedy usnášení schopný. Přečetl jednotlivé body 

programu  a upozornil na to, že byl přidán bod č. 10, jak už bylo zastupitelům známo. Zeptal se 

na případný jiný návrh a nechal o programu hlasovat. 

 

Hlasování:  pro = 21   proti = 0  zdržel se = 0 

 

Program zasedání byl schválen. 

 

Starosta určil za ověřovatele zápisu paní Renatu Prokopenkovou a Ing. Pavlu Zacharovou, za 

zapisovatelku paní Jiřinu Chludilovou. Proti výkonu určených funkcí nebylo námitek.  
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1. Základní umělecká škola Dubňany, p.o. – žádost o změnu Zřizovací listiny 

 

Jedná o změnu článku 7 Doplňková činnost. Starosta řekl, že požadavek byl projednán 

s pověřeným ředitelem ZUŠ panem Strýčkem a na schůzích RM. Škola žádá o souhlas 

zřizovatele např. s krátkodobými pronájmy věcí, s prodejem výrobků nebo také 

s provozováním kulturních akcí a výstav, což souvisí s žádostí o dotaci na pořízení dvou 

cimbálů. 

Starosta přečetl návrh na usnesení a otevřel diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině ze 

dne 13. 6. 2001 příspěvkové organizace Města Dubňany Základní umělecké školy 

Dubňany, příspěvkové organizace, Komenského 282, 696 03 Dubňany, IČO: 

62812670, dle předloženého znění.  

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 21  proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 1/II/22 

 

 

2. Návrh úprav rozpočtu města pro rok 2022 – RO č. 7 

 

Rozpočtové opatření, poslední letošního roku, okomentovala vedoucí finančního odboru Ing. 

Grégrové. Jedná se o úpravu podle skutečného stavu, kdy na straně příjmů jsou o 11 mil. Kč 

navýšeny téměř všechny sdílené daně. Příjem je dále navýšen o transfery ze státního rozpočtu 

ve výši 4 363,8 tis. Kč (dotace ZŠ a hasiči). Tato částka je i na výdajové straně, kde dalšími 

úpravami dochází ke snížení kvůli částečné nebo odložené realizaci plánovaných akcí, nebo 

nižší ceně díla. Plánovaný schodek rozpočtu je těmito úpravami snížen o 20 250 tis. Kč. 

Závěrem Ing. Grégrová zrekapitulovala celkové částky po RO č. 7. 

Starosta přečetl návrh usnesení a vyzval k diskuzi. 

Předseda Finančního výboru Ing. Olexa řekl, že Finanční výbor rozpočtové opatření projednal  

a jednohlasně doporučuje schválit v této podobě. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  rozpočtové opatření č. 7 pro rok 

2022. 

 

Rozpočet po úpravě k 21. 12. 2022 činí: 

 

Příjmy celkem  135 162,8 tis. Kč 

Výdaje celkem  170 683,3 tis. Kč 

 Saldo příjmů a výdajů        -  35 520,5 tis. Kč 

Financování      35 520,5 tis. Kč 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 21  proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 2/II/22 
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3. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Dubňany na rok 2024 - 2025 

 

V komentáři starosta řekl, že je sestavit tento výhled je povinnost ze zákona. Sestavuje se 

zpravidla na 2-5 let, tento je na roky 2024-2025. Je zpracován v tabulkovém přehledu příjmů, 

výdajů a zdrojů krytí a obsahuje údaje o předpokládaných příjmech a plánovaných výdajích 

města v letech 2024 až 2025, o dlouhodobých závazcích a pohledávkách a také údajích                   

o uhrazených splátkách dlouhodobých závazků.  

Starosta přečetl návrh na usnesení a dal prostor k diskuzi. 

Ing. Olexa potvrdil,  že Finanční výbor návrh střednědobého výhledu rozpočtu a jednohlasně 

doporučuje schválit. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  střednědobý výhled rozpočtu města 

na roky 2024-2025. 

    

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 21   proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 3/II/22 

 

 

4. Návrh rozpočtu města Dubňany na rok 2023 

 

Projednávání bodu zahájila svým komentářem Ing. Grégrová. Návrh rozpočtu města byl 

vypracován v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. a je finančním plánem, který slouží k řízení 

a financování města. Obsahuje základní údaje o předpokládaných příjmech a plánovaných 

výdajích města pro rok 2023, vyčísluje rozdíl mezi příjmy a výdaji a počítá také s roční 

předepsanou splátkou dlouhodobého investičního úvěru. Návrh rozpočtu byl zpracován 

v třídění podle platné rozpočtové skladby stanovené Vyhláškou MF ČR o rozpočtové skladbě. 

Rozpočet pro rok 2022 byl sestaven jako schodkový, zdrojem krytí schodku rozpočtu je 

nahospodařený přebytek prostředků z minulých rozpočtových období ve výši 12 317 tis. Kč. 

Za závazný ukazatel rozpočtu města pro rok 2023 se stanovují celkové výdaje rozpočtu. 

Kapitálové výdaje činí cca 34 % z celkových plánovaných výdajů. Příjmy jsou založené na 

aktualizované predikci Ministerstva vnitra, prozatím se počítá s jejich nárůstem.  

Položky výdajů rozpočtu okomentoval starosta. Z údržby komunikací to bude například 

chodník Luční nebo parkovací místa na ulici Mírová. V rozpočtu se počítá s revitalizací části 

Rumzovského járku. Plánovaná cyklostezka do Ratíškovic je zahrnuta do komplexních 

pozemkových úprav. Z investic do školních zařízení je největší pro základní školu, kde se čeká 

na dotaci z IROP. Pro volnočasové aktivity se budou částečně realizovat plány ve Včelínku, 

vypracována bude PD pro školní hřiště a tzv. modrozelený park za starou poštou. Dotace pro 

spolky obsáhnou i odměny pro trenéry. Pokračovat se bude v rekonstrukci bytů na Hornické 

1078, opraví se sociální zařízení na smuteční síni, necelých 5 mil. Kč je určeno na obnovitelné 

zdroje na veřejné budovy z programu  OPŽP, proběhnou další opravy na koupališti, pro občany 

zůstává příspěvek na domovní čistírny odpadních vod. Co se výstavby u ČOV týká, počítá se 

doděláním základových desek a následným prodejem zájemcům, z čehož bude investována 

příprava lokality pro  výstavbu na ulici Luční. Na zapojení města do dotace pro Kosteliska je 

rezervován 1 mil. Kč, spoluúčast je 10 %. Počítá se také s financemi na výměnu zastaralého IT 

vybavení městského úřadu, na  zhodnocení dopravní situace ve městě, na senior taxi, na 

příspěvky pro žáky 1. tříd, další finanční příspěvky občanům,  i na energetický audit budov. 

Z výnosů hospodářské činnosti bude doopravena střecha bytových domů U Mlýna a vyměněna 

okna Na Váze. Starosta hovořil také o nerealizovaných záměrech. Neproběhne zpevnění lesní 
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cesty, na kterou v současnosti není dotace. Rekonstrukce (rozšíření) sběrného dvoru je 

odložena, uvažuje se i o jeho jiném umístění. Nepočítá se prozatím také s rekonstrukcí kabin 

FK, nastavení podmínek dotace není pro realizaci příznivé. Předal slovo dalším diskutujícím.    

Mgr. Nedvědíkovou mrzí, že z rozpočtu vypadla oprava kabin FK Baník, na což byly doteď 

vynaloženo hodně času a peněz. Překvapuje ji, že nyní nemá fotbalový klub zájem. Dříve o to 

hodně stáli i kvůli blížícímu se výročí.  

Podle místostarosty je připomínka na místě, chce to vysvětlit. Není známo, kdy bude dotace, 

práce by se zahájily v návaznosti na ni. Vysoutěžená dodavatelská smlouva je podmíněná dotací 

ve výši 70 %, teď je dotace 50 %, ale ta vyšší zůstává ve hře, osloven bude i kraj. Realizace 

ubytovny také až po získání dotace.  

Z přítomných občanů vystoupil Ing. XXXXX, který řekl, že členové FK Baník chtějí pořádnou 

rekonstrukci, nejlépe se 70 % dotace. Ubytovnu považuje za dobrý nápad, ročně se objevuje 

několik zájemců z oblasti sportu s požadavkem na ubytování. Do rozpočtu by začlenil finance 

aspoň na projektovou dokumentaci. 

Zastupitel Tříska vystoupil za opozici s návrhem úsporných opatření a nechal rozdat členům 

zastupitelstva návrh rozpočtu, kde byly tyto změny uvedeny. Požádal kolegy a kolegyně                

o soustředění, protože námitky by chtěl řešit hned. Přes malý objem investic je schodek a je to 

podle něho škoda a zbytečné. Zvláště teď, kdy se odkládá rekonstrukce kabin FK Baník. 

Opozici se to nelíbí, měla by být vyhotovena aspoň projektová dokumentace. Chtěl by 

úspornější výdaje, při komentáři bude vycházet z obou materiálů, tj. z návrhu rozpočtu                         

a podrobnějšího rozpisu položek: 

- na ulici Luční by dal o 500 tis. Kč méně, tady se ceny nezvýšily, 2 600 tis. Kč je moc 

- u platby 1 500 tis. Kč za úroky z úvěru směřuje návrh k tomu, aby město v březnu 2023 

splatilo celý zbytek úvěru, cca 20 mil. Kč, město by bylo bez dluhu 

- 3 500 tis. Kč na dotaci IROP pro ZŠ by snížil o 3 000 tis. Kč, použije argumenty pana 

Švagerky, neví se, kdy bude dotace, není stavební povolení; minulá rada nechala v říjnu 

vyhotovit PD na konektivitu do školy od společnosti NOEL, byla mnohem nižší než ta 

uváděná v rozpočtu s dotací 

- o 150 tis. Kč snížit finance na kulturu, není doba na dary a lichocení se občanům 

- na volnočasové aktivity je alokována velká částka, snížil by o 900 tis. Kč, k PD na hřiště 

u ZŠ a modrozeleném parku za starou poštou se nic neví 

- návrh na dotace je 2x vyšší, navrhuje snížit o 700 tis. Kč; dnes, kdy má řada lidí 

existenční problémy není vhodné více přispívat na koníčky některých občanů; chce 

výdaje odlehčit a přispět musí všichni. Nikdo se nezajímal, zda byly letos prostředky na 

dotace vůbec vyčerpány. Peněz pro spolky zůstává ještě dost, je tam také 800 tis. Kč na 

nájmy Želvy a v budoucnu kvůli dotacím nemusí tato částka stačit. 

- obnovitelnými zdroji pro budovy se zabývala už minulá rada, chce upozornit, že pro 

budovy není audit, snížil by určenou částku o 4 mil. Kč, postačuje podle něho 670 tis. 

Kč na audit; neví se, zda vůbec dotace bude 

- o 300 tis. Kč snížit finance určené na analýzy a posudky; někdo to podle něho rád dělá, 

ale má se šetřit 

- u nákladů na veřejnou zeleň by měl být 1 mil, Kč určený pro Kosteliska také v příjmech, 

pokud je smlouva 

Výše uvedené úspory znamenají snížení celkových výdajů o 11,5 mil. Kč na 129 513 tis. Kč            

a rozpočet jde do plusu, tj. 3 741 tis. Kč, řekl pan Tříska, zrekapituloval celkové částky a přečetl 

předmětnou část usnesení, přičemž opravil závazné ukazatele podle původního návrhu. K úvěru 

města dále řekl, že ho lze vrátit bez dalších nákladů. Proč se tak zatím nestalo, vysvětlil velmi 

nízkým úročením v minulosti (okolo 0,01 %), kdy tím, že úroky nebyly zafixovány, jak chtěla 

banka, došlo k úsporám desítek mil. Kč. Nyní je úrok vysoký, okolo 7 %.  Město podle něho 

těch 20 mil. Kč na splátku nepotřebuje, za stavební místa bude cca 30 mil. Kč a plánované 
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investice se budou hradit až v ke konci roku nebo až v roce dalším. Nebál by se k tomu 

přistoupit. 

Starosta ocenil znalosti pana Třísky, ale zaráží ho, že přes výzvu se nikdo nezapojil do návrhů 

na investice, nebylo s kým diskutovat. Připomněl, že v roce 2022 byl schodek větší a nikdo se 

nepozastavoval, doba byla stejná. Nechápe také výtky ohledně výdajů na sport, částka byla v 

plánu. Co se dotací pro spolky týká, navýšení deklarovali, tady nechtějí slevit. Děkuje za 

poslední slova předřečníka, každý by mohl dojít s návrhem, ale musí se najít shoda a jeho mrzí, 

že nedošli dříve. Neumí si představit, že se rozpočet neschválí, bude ho prosazovat. V budoucnu 

jsou možná rozpočtová opatření. Také neznamená, že rezervované finanční prostředky se musí 

utratit.  

Místostarosta řekl, že problém byl s časem, po jejich nástupu se prioritně zajišťovali energie       

a na rozpočet bylo málo času. Ale zve k jednání, k možným úpravám. Příště by rozpočet 

sestavoval dříve, už na podzim, formou semináře pro zastupitele. 

Zastupitelka Prokopenková souhlasí, že opozice měla 15 dní, ale také bylo řečeno, že vedení 

města udělá pracovní zastupitelstvo, kde se budou moci vyjádřit. 

Starosta se omlouvá, rád by ho udělal, ale nebyl čas, opozice mohla sama navrhnout. 

Zastupitel Kopeček si myslí, že to vypadá, jako by se starosta a místostarosta malinko styděli, 

že nestihli rozpočet udělat. Není to pravda, scházeli se několikrát týdně, město podle něho 

potřebuje razantní změnu, úspora je pěkná, ale peníze se potřebují. 

Zastupitel Tříska tentokrát souhlasí s panem Kopečkem a naopak rozporuje vyjádření starosty 

a místostarosty. Zastupitel předkládá materiál, to udělala koalice, udělali to i oni a je to tak 

v pořádku. Právě teď se projednává rozpočet a každý má na to právo. Oni nenavrhují změny      

a nic nerozporují. Chtěli jen předložený materiál udělat lepším, jak si myslí. Pokud by byl 

schválen. Co řekl pan Švagerka, není příspěvek, to byl návrh stejně, jako to dělali v uplynulém 

období, že jen navrhovali změny. K nákupu energií řekl, že ceny už byly zastropované, 

podklady měli připravené a stejně použili agenturu K1. Nemohlo to podle něho jinak 

dopadnout. 

Místostarosta reagoval, že tím nemyslel, že by si za rozpočtem nestáli, byla to nabídka 

vstřícnosti. 

Ing. Olexa za Finanční výbor řekl, že materiál byl projednán a FV ho jednohlasně doporučuje 

schválit v původním znění. 

Starosta nejprve nechal hlasovat o návrhu zastupitele pana Františka Třísky poté, co přečetl 

jeho znění. 

 

 Zastupitelstvo města Dubňany schválilo návrh přednesených změn – snížení výdajů 

rozpočtu města Dubňany na rok 2023 v souhrnné výši 11 550,0 tis. Kč a schválilo 

rozpočet města Dubňany na rok 2023 ve výši: 

 

Příjmy celkem   133 254,0 tis. Kč 

Výdaje celkem  129 513,0 tis. Kč 

Saldo příjmů a výdajů     3 741,0 tis. Kč 

Splátka úvěru     20 269,0 tis. Kč 

 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 

§ 12, se jako závazné ukazatele na rok 2023 stanovují celkové výdaje rozpočtu města. 

 

Hlasování:  pro = 10     proti = 9  zdržel se = 2 

   Duroň   Horák   Lysý 

   Flajsar   Jestřáb   Zacharová 

   Ilčíková  Kopeček 
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   Kohoutová  Kopl 

   Kuřil   Kordulová 

   Nedvědíková  Maňáková 

   Prokopenková  Olexa 

   Říhová   Švagerka 

   Tříska   Zahrádka 

   Zatloukal 

 

Návrh usnesení nebyl schválen. 

 

Jako o druhém se hlasovalo o původním návrhu usnesení. 

 

 Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  rozpočet města na rok 2023 ve výši: 

 

Příjmy celkem   133 254,0 tis. Kč 

Výdaje celkem   141 063,0 tis. Kč 

Saldo příjmů a výdajů  -   7 809,0 tis. Kč 

Financování         7 809,0 tis. Kč 

 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, § 12, se jako závazné ukazatele na rok 2023 stanovují celkové výdaje 

rozpočtu města. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany udělilo v souladu s ust. § 102 odst. 2 písm. a) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů a § 16 zákona č. 250/2000 

Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, 

radě města oprávnění: 

a) provádět rozpočtová opatření, pokud jde o přesun prostředků do výše 1 mil. 

Kč, přičemž se příjmy a výdaje navzájem ovlivňují a mění se závazné ukazatele 

rozpočtu, 

b) provádět rozpočtová opatření ve výši 1 mil. Kč, pokud jde o použití nových 

rozpočtem nepředvídaných příjmů k úhradě nových rozpočtem nezajištěných 

výdajů s následným informováním zastupitelstva. 

 

Hlasování:  pro = 11     proti = 4  zdržel se = 6 

   Horák   Ilčíková  Duroň 

   Jestřáb   Kohoutová  Flajsar 

   Kopeček  Říhová   Kuřil 

   Kopl   Zatloukal  Nedvědíková 

   Kordulová     Prokopenková 

   Lysý      Tříska 

   Maňáková      

   Olexa 

   Švagerka 

   Zacharová 

   Zahrádka 

Usnesení 4/II/22 
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5. Návrh rozpočtu Sociálního fondu města Dubňany na rok 2023 

 

Příjmy sociálního fondu jsou tvořeny 3 % ročního objemu mezd a platů, jeho rozpočet je 

sestaven jako vyrovnaný – příjmy 450 000 Kč, výdaje 450 000 Kč. 

Starosta přečetl návrh na usnesení a vyzval k diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  rozpočet Sociálního fondu města 

Dubňany na rok 2023.  

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu. 

 

Hlasování:  pro = 21    proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 5/II/22 

 

 

6. Návrh na odpis pohledávky za dlužníkem 

 

Jedná se o paní XXXXX, která v roce 2013 dlužila městu 20 384 Kč, věc byla tedy předána 

právníkovi města. Nájemnice zůstala na bytě a dluh byl umořován insolvenčními splátkami, 

nájemné řádně hrazeno do roku 2015. Poté dluh narostl na 15 947 Kč. Na výzvy nereagovala a 

insolvenční správkyně nepodnikla žádné kroky. Bytová správa požádala o vyklizení bytu, ten 

byl předán s celkovým dluhem na nájemném a službách ve výši 27 248 Kč. 

Starosta přečetl návrh usnesení a vyzval k případným dotazům. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany s c h v á l i l o  odpis nevymahatelné pohledávky za 

paní XXXXX, nar. XXXXX, Hornická XXXXX, 696 03 Dubňany, ve výši 27 248,00 

Kč a upouští od dalšího vymáhání. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 18  proti = 0  zdržel se = 3 

   Duroň      Kohoutová 

   Flajsar      Kopeček 

   Horák      Zatloukal 

   Ilčíková 

Jestřáb 

Kopl 

Kordulová 

Kuřil 

Lysý 

Maňáková 

Nedvědíková 

Olexa 

Prokopenková 

Říhová 

Švagerka 

Tříska 

Zacharová 

Zahrádka 

Usnesení 6/II/22 
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7. Odměny pro nečleny zastupitelstva – členy a předsedy výborů a komisí 

 

Jak starosta připomněl, na ustavujícím zasedání byly stanoveny odměny pro členy 

zastupitelstva, nyní předkládá návrh na odměny pro členy komisí a výborů, kteří členy ZM 

nejsou. Rada města navrhuje pro členy odměnu ve výši 2 500 Kč (stejně jako v minulém 

období) a pro předsedy 3 000 Kč.  

Starosta přečetl návrh na usnesení a otevřel diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  r o z h o d l o  v souladu s § 84 odst. 2 písm. v) 

zákona o obcích a s platností od 1. 1. 2023 o měsíční odměně fyzickým osobám, 

které nejsou členy zastupitelstva následovně: 

a) měsíční odměna 2 500 Kč pro člena výboru zastupitelstva města a člena 

komise rady města 

b) měsíční odměna 3 000 Kč pro předsedu výboru zastupitelstva města a 

předsedu  komise rady města  

c) jestliže se člen výboru ZM nebo komise RM, který není členem ZM, 

nezúčastní žádného svolaného jednání orgánu, jehož je členem v daném 

měsíci, kdy se tato jednání konala, nemá na odměnu za členství v těchto 

orgánech v daném měsíci nárok a odměna mu nebude vyplacena. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 21    proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 7/II/22 

 

 

8. Žádost o možnost odkupu pozemků p.č. 2415, 2416, 2418/1, 2418/2 a 2418/3 

v k.ú. Dubňany 

 

Starosta upozornil, že následující dva body jsou totožné. Jedná se o pozemky v lokalitě Důl 

Josef, které chtějí zájemci zakoupit včetně budovy ve vlastnictví TJ Moravia. Její prodej nabízí 

realitní kancelář a na schůzích rady byla projednávána mimo jiné možnost odkupu budovy 

městem, ale nenašlo se pro ni využití. Starosta přečetl návrh a vyzval k diskuzi. 

Zastupitel Tříska má za to, že by se nemělo kupovat, ale chybí mu v návrhu cena.  

Starosta reagoval na tento podnět, odložil by na další zasedání.  

Ing. Duroň navrhl změnit znění na „neschválilo“. 

Pan Kopeček pro veřejnost vysvětlil, že budova nepatří městu, majitel věnující se koním už 

lokalitu opustil. Realitní kancelář v nabídce neuvedla, že pozemky jsou města. 

Ing. Nedvědíková připomněla, že budovu v minulosti prodalo město za velmi nízkou částku 

s vědomím, že pozemky jsou jeho.  

Právník Müller vstoupil do diskuze s tím, že znění usnesení nemá být navrhováno v negativním 

znění. Odložil by, řešením by mohlo být vyhlášení záměru a následně neschválení prodeje.  

Ing. Duroň stáhl svůj návrh. 

Starosta navrhl jiné znění usnesení a nechal o něm hlasovat. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  o d l o ž i l o  žádost paní XXXXX, U Sokolovny 

XXXXX, 747 06 Chvalíkovice, na program dalších zasedání ZM. 

 

 

 



26 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 18   proti = 0  zdržel se = 3 

   Duroň      Flajsar 

   Horák      Nedvědíková 

   Ilčíková     Tříska 

   Jestřáb 

   Kohoutová 

   Kopeček 

   Kopl 

   Kordulová 

   Kuřil 

   Lysý 

   Maňáková 

   Olexa 

   Prokopenková 

   Říhová 

   Švagerka 

   Zacharová 

   Zahrádka 

   Zatloukal 

Usnesení 8/II/22 

 

 

9. Žádost o možnost odkupu pozemků p.č. 2415 a 2415 v k.ú. Dubňany 

 

Viz bod 8. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  o d l o ž i l o  žádost Ing. XXXXX, Na Chmelnici 

XXXXX, 696 04 Svatobořice, na program dalších zasedání ZM. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a starosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 18   proti = 0  zdržel se = 3 

Duroň      Flajsar 

   Horák      Nedvědíková 

   Ilčíková     Tříska 

   Jestřáb 

   Kohoutová 

   Kopeček 

   Kopl 

   Kordulová 

   Kuřil 

   Lysý 

   Maňáková 

   Olexa 

   Prokopenková 

   Říhová 

   Švagerka 

   Zacharová 
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   Zahrádka 

   Zatloukal 

Usnesení 9/II/22 

 

 

10. Změna určeného zastupitele při procesu pořizování změn Územního plánu Dubňany 

 

Bod okomentoval místostarosta města. Jedná se o potřebu jmenovat určeného zastupitele, což 

vyplývá ze zákona o územním plánování a stavebním řádu, kdy je na činnost určeného 

zastupitele konkrétně odkazováno v příslušných ustanoveních stavebního zákona. Návrh 

usnesení a obsáhlé zdůvodnění připravil Bc. Tomáš Konečný. 

Místostarosta přečetl návrh na usnesení a dal prostor k diskuzi. 

 

Zastupitelstvo města Dubňany zrušilo funkci určeného zastupitele pro 

rozpracovanou Změnu č. 2 územního plánu Dubňany pana Františka Třísku a        

s t a n o v i l o,  že určeným zastupitelem spolupracujícím s pořizovatelem v rámci 

procesu pořizování změn Územního plánu Dubňany ve volebním období 2022-2026 

bude Ing. Zbyněk Lysý, zastupitel města a starosta města. 

 

Nebyl jiný návrh na usnesení, změnu či opravu a místostarosta požádal o hlasování. 

 

Hlasování:  pro = 20   proti = 0  zdržel se = 1 

         Lysý 

Usnesení 10/II/22 

 

 

11. Různé 

 

Kontrolní výbor ZM – plán činnosti 2023 

 

Plán činnosti předložil předseda KV pan František Tříska, které také řekl, že kontrolní výbor 

podléhá pouze zastupitelstvu, které dává podněty. Je otevřený všem dotazům. 

Starosta přečetl návrh na usnesení a nechal o něm hlasovat. 

     

Zastupitelstvo města Dubňany  v z a l o  n a  v ě d o m í   plán činnosti Kontrolního 

výboru Zastupitelstva města Dubňany na rok 2023. 

 

Hlasování:  pro = 21   proti = 0  zdržel se = 0 

Usnesení 11/II/22 

 

 

12. Diskuze 

 

Do diskuze se jako první přihlásil pan Zdeněk Flajsar. Obrátil se na členy RM, kteří by se podle 

něho měli pozastavit nad počtem členů jednotlivých komisí, např. pro energii, sociální, kulturní 

a sportovní, kde jsou po pěti, nebo pro les, kde jsou čtyři členi. V minulém období byly komise 

tříčlenné. Náklady na ně pro rozpočet města jsou ve výši 840 tis. Kč. Chce, ať rada situaci  

přehodnotí. 

Starosta odpověděl, že členů komisí a výborů je celkem 40, stejně jako v minulém období. 

Komise pro fotbal a halové sporty nebyly obnoveny, sem směřované finance budou řešeny 



28 

 

jinak. Vzpomněl také zbývající komise – dopravní a školskou, všem členům poděkoval s tím, 

že už se schází a pomáhají. Věří, že budou ku prospěchu. 

Předseda Komise pro energie a výstavbu Ing. Michal Zahrádka řekl, že jejich pět členů tam 

není pro peníze. Navázali na práci předchozí komise a jejich prvním úkolem od RM byl nákup 

energií, kterému se dlouhodobě věnovali. Dalším jejich tématem je fotovoltaika, kdy vzhledem 

ke zkušenostem členů je tu reálná šance, že se podaří realizovat na městských budovách. Město 

by podle něho mělo věnovat energiím více pozornosti, využití možností dotací by mělo pomoci 

k úsporám. Komise je schopna se také odborně vyjádřit i k otázkám výstavby. 

Předseda Komise pro kulturu a zájmovou činnost pan Libor Jestřáb jmenoval její členy, řekl, 

že se sešli už třikrát a scházejí se i průběžně. Chtějí se aktivně podílet na akcích města, zabývají 

se rozdělením dotací spolkům. Poděkoval členům a paní Janě Svorové za jejich aktivitu. Pozval 

na silvestrovskou akci a vyjmenoval také očekávané akce příštího roku. Řekl, že pro jejich 

pořádání jsou tu krásná místa a závěrem popřál krásné svátky. 

Mgr. Kordulová představila jmenovitě Školskou komisi a vrátila se k návrhu opozice na snížení 

částky dotace na základní školu o 3 mil. Kč. V porovnání s jinými školami dubňanská škola 

zaostává, plánované vybavení učeben, konektivita a další jsou potřebné. 

Ing. Duroňovi chybí v materiálech plán činnosti finančního výboru. 

Ing. Olexa odpověděl, že FV se bude scházet 1x měsíčně, plán bude vytvořen v lednu. 

Ing. XXXXX za FK Baník řekl, že kabiny chce s pomocí města udělat, je si ale vědom jiných 

priorit. Při dotaci ve výši 70 % by to podle něho bylo ideální, včetně výstavby ubytovny. 

Pan XXXXX, předseda Parkinsoniků, řekl, že organizace si mnohokrát o finanční příspěvek  

nežádala. Postěžoval si, že v minulosti mu přidělená dotaci byla vzápětí odebrána. Příště chce 

přinést doklady. 

Tajemnice mu odpověděla, že záležitost mu byla tenkrát objasněna s tehdejším právníkem 

města. 

Starosta pozval pana XXXXX a kdykoliv na městský úřad. Protože nebylo dalších 

diskutujících, poděkoval zastupitelům za pozornost a věcnou diskuzi, popřál jim i veřejnost 

klidné vánoce a šťastný nový rok.  

 

 

13. Usnesení 

  

1/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině ze dne 

13. 6. 2001 příspěvkové organizace Města Dubňany Základní umělecké školy Dubňany, 

příspěvkové organizace, Komenského 282, 696 03 Dubňany, IČO: 62812670, dle 

předloženého znění.  

 

2/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  úpravy rozpočtu města pro rok 2022       

– rozpočtové opatření č. 7. 

 

Rozpočet po úpravě k 21. 12. 2022 činí: 

 

Příjmy celkem:  135 162,8 tis. Kč 

Výdaje celkem:  170 683,3 tis. Kč 

 Saldo příjmů a výdajů - 35 520,5 tis. Kč 

Financování:                             35 520,5 tis. Kč 
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  3/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  střednědobý výhled rozpočtu města na 

roky 2024-2025. 

 

4a/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  rozpočet města na rok 2023 ve výši: 

 

Příjmy celkem   133 254,0 tis. Kč 

Výdaje celkem  141 063,0 tis. Kč 

Saldo příjmů a výdajů -   7 809,0 tis. Kč 

Financování        7 809,0 tis. Kč 

 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 

§ 12, se jako závazné ukazatele na rok 2023 stanovují celkové výdaje rozpočtu města. 

 

4b/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany udělilo v souladu s ust. § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů a § 16 zákona č. 250/2000 Sb.,         

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, radě města 

oprávnění: 

a) provádět rozpočtová opatření, pokud jde o přesun prostředků do výše 1 mil. Kč, 

přičemž se příjmy a výdaje navzájem ovlivňují a mění se závazné ukazatele rozpočtu, 

b) provádět rozpočtová opatření ve výši 1 mil. Kč, pokud jde o použití nových 

rozpočtem nepředvídaných příjmů k úhradě nových rozpočtem nezajištěných výdajů 

s následným informováním zastupitelstva. 

 

5/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  s c h v á l i l o  rozpočet Sociálního fondu města Dubňany 

na rok 2023.  

 

6/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany s c h v á l i l o  odpis nevymahatelné pohledávky za paní 

XXXXX, nar. XXXXX, Hornická XXXXX, 696 03 Dubňany, ve výši 27 248,00 Kč a 

upouští od dalšího vymáhání. 

 

7/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  r o z h o d l o  v souladu s § 84 odst. 2 písm. v) zákona 

o obcích a s platností od 1. 1. 2023 o měsíční odměně fyzickým osobám, které nejsou 

členy zastupitelstva následovně: 

a) měsíční odměna 2 500 Kč pro člena výboru zastupitelstva města a člena komise rady 

města 

b) měsíční odměna 3 000 Kč pro předsedu výboru zastupitelstva města a předsedu  

komise rady města  
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c) jestliže se člen výboru ZM nebo komise RM, který není členem ZM, nezúčastní 

žádného svolaného jednání orgánu, jehož je členem v daném měsíci, kdy se tato 

jednání konala, nemá na odměnu za členství v těchto orgánech v daném měsíci nárok 

a odměna mu nebude vyplacena. 

 

8/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  o d l o ž i l o  žádost paní XXXXX, U Sokolovny 

XXXXX, 747 06 Chvalíkovice, na program dalších zasedání ZM. 

 

9/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany  o d l o ž i l o  žádost Ing. XXXXX, Na Chmelnici 

XXXXX, 696 04 Svatobořice, na program dalších zasedání ZM. 

 

10/II//22 

 

Zastupitelstvo města Dubňany zrušilo funkci určeného zastupitele pro rozpracovanou 

Změnu č. 2 územního plánu Dubňany pana Františka Třísku a  s t a n o v i l o,  že 

určeným zastupitelem spolupracujícím s pořizovatelem v rámci procesu pořizování 

změn Územního plánu Dubňany ve volebním období 2022-2026 bude Ing. Zbyněk 

Lysý, zastupitel města a starosta města. 

 

11/II//22 

   

Zastupitelstvo města Dubňany   v z a l o  n a  v ě  d o m í  plán činnosti Kontrolního 

výboru Zastupitelstva města Dubňany na rok 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Poznámka: 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Součástí zápisu jsou mimo příloh doručených přes úložiště městského úřadu: 

 

a) Prezenční listina 

b) Přínos – návrhy na usnesení 

c) Přínos – návrh Rozpočtu města Dubňany pro rok 2023 předložený zastupitelem 

panem Františkem Třískou 
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 14.  Závěr 

 

Starosta ukončil II. zasedání Zastupitelstva města Dubňany v 19.30 hodin. 

Zápis byl vyhotoven dne 27. 12. 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

        …………………………………. 

         Ing. Zbyněk Lysý 

                starosta 

 

 

 

 

 

        …………………………………. 

         Jiřina Chludilová 

             zapisovatelka 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………………………………………….. 

ověřovatelé:   Renata Prokopenková   Ing. Pavla Zacharová 

            

         

 

 

 

 

 


